
7. Innkomne saker 
 
 
7.1 Kjøring på området 
 
Ønsker at kjøring i Konvallstien tas opp på styremøte. Dette er jo en sak som er tatt 
opp gjentatte ganger, og situasjonen er blitt betraktelig bedre.  
 
Allikevel er det kjøring inn daglig av samme bil, og antagelig parkering ved hus (uten 
at jeg har sjekket det daglig). Frustrasjonen ligger i at dette er en EL-bil som man 
nesten ikke kan høre at kommer. Spesielt når det er mørkt på morgenen og unger 
går ut av huset og ut i veien, er det vanskelig å både høre og se at denne bilen 
kommer. Det har resultert i et par nestenulykker. 
 
Det er gledelig å se at mesteparten respekterer reglene om kjøring. Men da ikke alle 
gjør det, hadde det vært fint om styret igjen kan minne om forbudet. 
 
På forhånd takk. 
 


